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The Legal Guarantees of Economic Governance

Abstract

The legal guarantees of economic governance is a topic through which we want to
address the most important principles and rules on which the state’s economic and
financial policy should be based as an original approach that helps all participantsin
the economic process to achieve their different interests. These guarantees vary
between the economic laws and regulations dictated by the state, which should not
interfere with the freedom of economic initiative, competition and the free market, and
the dictates imposed by the society’s customs and principles as well as its religious
beliefs.

Keywords: Governance, sharia rules, legal controls.

Les garanties légales et juridiques de la gouvernance économique

Résumé

Les garanties légales et juridiques de la gouvernance économigque est un sujet par
lequel nous voulons aborder les régles et les principes fondamentaux de la politique
économique et financiere de |'Etat, pour aider tous les participants au processus
économique a atteindre leurs différents objectifs. Ces garanties varient entre ce que
I’Etat dicte comme lois et réglements dans le domaine économique, qui ne doivent pas
étre en contradiction avec la liberté d'initiative économique, la concurrence et le
marche libre, et ce qu’imposent les coutumes et les principes de la société et de ses
convictions religieuses.

Mots-clés: Gouvernement, normes légales, normes juridiques.
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